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Samen met een groot deel van de Ringdijkdorpen hebben wij de het Ringdijkplan wat mede op ons 
verzoek is opgesteld en als basis voor voorgenoemde bijeenkomst dient ter discussie gesteld, in 
een raadsvergadering. 

Wij zien namelijk onvoldoende terug inzake verkeersveiligheid en vinden een groot deel van de 
punten niet in een nieuw plan thuis horen, dit betreft (verzuimd) onderhoud en handhaving. 

Wij zijn van mening dat als de verkeersveiligheid verbeterd hiermee veel van de punten vrijwel 
automatisch (kosten loos) zullen verbeteren, immer een veilige omgeving nodigt uit en een 
omgeving waar je graag verblijft onderhoud je als aanwonenden ook beter. 

Ondanks de toezeggingen tijdens de raadsvergadering gaat de gemeente gewoon door met het 
uitvoeren van het “Nieuwe” Ringdijkplan hierbij voorbij gaand aan de afspraken gemaakt met de 
Gemeenteraad over herziening van de prioritering van de verschillende punten met name voor het 
punt verkeers(on)veiligheid is deze veel te laag ingeschaald in het voorliggende Ringdijkplan. 
Als VROM Cie van de buurtvereniging Nieuwemeer gaan wij op korte termijn een bewoner 
bijeenkomst beleggen om hen bij te praten over de stand van zaken ipv door te gaan met een plan 
welke aanpassingen vereist. 
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